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P R O T O K Ó Ł  NR  LXIV/2024 
 

z obrad sesji Rady Gminy w Zakrzewie z dnia 15 lutego 2024 roku 
 
 
 
Ad. 1. Otwarcie LXIV sesji Rady Gminy. 
W dniu 15 lutego 2024 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Zakrzewie odbyły się 
obrady LXIV sesji Rady Gminy. 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 10.15. 
Przewodniczący Rady Janusz Stawczyk powitał osoby uczestniczące w sesji: 

1) Radnych, 
2) Sołtysów, 
3) Wójta Leszka Margasa, 
4) Skarbnika Gminy Agnieszkę Świątkowską.  

 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Janusz Stawczyk stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
O godz. 9.00 obecnych 15 radnych.     
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych wnosi uwagi do proponowanego porządku 
obrad. 
Uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za 0p, 0w. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie LXIV sesji Rady Gminy.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie Protokołu: Nr LXIII/2024 z dnia 15 stycznia 2024 roku. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zakrzew na lata 2024 – 2030. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zakrzew na 2024 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Radomskiego 

w 2024 roku na dofinansowanie bieżących kosztów działalności Warsztatów Terapii 
Zajęciowej w Dąbrówce Nagórnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Radomskiego 
w 2024 roku na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi 
powiatowej nr 3570W Zakrzew – Wolanów – Augustów”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Radomskiego 
w 2024 roku na dofinansowanie budowy hospicjum stacjonarnego dla cierpiących  
na nowotwory dzieci, młodzieży i dorosłych w Sołtykowie pn. „Hospicjum stacjonarne 
– Gościniec Królowej Apostołów”.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części dachu na budynku: Publicznej Szkoły Podstawowej w Dąbrówce 
Podłężnej, Dąbrówka Podłężna 29B, 26-652 Zakrzew, stanowiącej własność Gminy 
Zakrzew na czas określony. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części nieruchomości stanowiących własność Gminy Zakrzew na czas 
określony. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu nieruchomości położonej w Mleczkowie, stanowiącej własność Gminy 
Zakrzew na czas określony. 

13. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii  
o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w uchwale budżetowej Gminy 
Zakrzew na 2024 rok. 

14. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii  
o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Zakrzew.  

15. Sprawozdanie Wójta z pracy między sesjami. 
16. Wolne wnioski. 
17. Zamknięcie obrad LXIV sesji Rady Gminy.  

 
Ad. 4. Przyjęcie Protokołu: Nr LXIII/2023 z dnia 15 stycznia 2024 roku. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do Protokołu. 
Uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie w/w protokół. 
Rada w obecności 15 radnych – 15 głosów za, bez zastrzeżeń i uwag przyjęła protokół. 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Zakrzew na lata 2024 – 2030. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały.  
W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zakrzew dokonano aktualizacji prognozowanych 
dochodów, wydatków, przychodów oraz rozchodów. 
Dochody po zmianie wynoszą 83 599 990 zł, wydatki po zmianie wynoszą 87 249 021 zł. 
W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zakrzew przychody i rozchody ogółem w roku 
budżetowym nie uległy zmianie. 
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji finansowej. 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Stachura poinformowała, że komisja jest za przyjęciem 
uchwały. Uwag nie wnosi. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zakrzew na 2024 
rok. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały.  
Pan Wójt odniósł się do kwoty 40 000 zł z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne  
pn. „Montaż urządzeń na stacji uzdatniania wody w Dąbrówce Nagórnej”. W związku  
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z występowaniem siarkowodoru w wodzie prowadzone są prace, które mają na celu 
zwiększenie efektywności wytrącania siarkowodoru poprzez wprowadzenie dużej ilości tlenu 
do wody. Dlatego zostanie zainstalowany specjalny mieszacz, który będzie wtłaczał powietrze 
do wody.  Po jakimś czasie zostaną wykonane próby, jeśli ten jeden mieszacz nie wystarczy 
będziemy musieli zamontować drugi. Łączny koszt tego zadania to 40 000 zł.   
Następnie Wójt odniósł się do kwoty 25 000 zł przeznaczonej na zadanie inwestycyjne pn. 
„Roboty budowlane polegające na wykonaniu instalacji wentylacji mechanicznej i klimatyzacji 
dla pomieszczeń kuchni i stołówki w PSP w Zakrzewie + prace projektowe”. W związku z tym, 
że pomieszczenia te były wybudowane 30 lat temu wentylacja jest już niesprawna. Dlatego 
należy ją zmodernizować.  
Radna Krystyna Stachura – czy może Pan wyjaśnić punkt 7 – „Nabycie przez Gminę 
nieruchomości w drodze zamiany” – koszt 1 500 zł? 
Wójt – podejmowaliście Państwo uchwałę, że wyrażacie zgodę na zamianę działki  
w Janiszewie. Zamiana ta miała być bezgotówkowa. Koszty miał pokryć wnioskodawca. Kiedy 
doszło do podpisania aktu u notariusza okazało się, że z przepisów wynika, że Gmina musi 
dopłacić do tej działki, ponieważ poprzez zamianę nasza działka zwiększa się o 2 metry  
na szerokości. Dlatego Gmina musiał ponieść ten koszt, o którym nie mieliśmy wiedzy 
wcześniej.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu 
Radomskiego w 2024 roku na dofinansowanie bieżących kosztów działalności Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Dąbrówce Nagórnej. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały. 
Zgodnie z art. 220 ustawy o finansach publicznych z budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego może być udzielona innym jednostkom samorządu terytorialnego pomoc 
finansowa w formie dotacji celowej. Podstawą udzielenia pomocy jest, stosownie do art. 216 
ust. 2 pkt. 5 ww. ustawy, odrębna uchwała organu stanowiącego jednostki samorządu 
terytorialnego, podejmowana w roku budżetowym, w którym pomoc jest udzielana. Dnia  
15 września 2023 roku wpłynęło pismo Starosty Radomskiego Pana Waldemara Trelki z prośbą 
o zabezpieczenie w budżecie Gminy Zakrzew na 2024 rok środków finansowych  
z przeznaczeniem na pomoc finansowa dla Powiatu Radomskiego. Podjęta Uchwała 
Budżetowa 15 grudnia 2023 roku zabezpieczyła te środki w dziale 853, rozdział 85311.  
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji finansowej. 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Stachura poinformowała, że komisja jest za przyjęciem 
uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Radomskiego 
w 2024 roku na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej 
nr 3570W Zakrzew – Wolanów – Augustów”. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały.  
28 czerwca 2023 roku Gmina Zakrzew zawarła umowę o partnerstwie z Powiatem Radomskim 
w celu wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi powiatowej  
nr 3570W Zakrzew – Wolanów – Augustów”. Zadanie realizowane w latach 2023 – 2024. 
Według § 2 pkt. 4 w/w umowy Gmina Zakrzew zadeklarowała, że w budżecie 2024 roku 
zabezpieczy środki finansowe na realizowane zadanie. Środki zostały zabezpieczone w dziale 
600, rozdział 60014.   
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji finansowej. 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Stachura poinformowała, że komisja jest za przyjęciem 
uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Radna Halina Lewandowska – na jakim odcinku w naszej Gminie jest ta droga? 
Wójt – po modernizacji drogi 733 został niewielki odcinek do granicy Gminy Wolanów. 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Radomskiego 
w 2024 roku na dofinansowanie budowy hospicjum stacjonarnego dla cierpiących  
na nowotwory dzieci, młodzieży i dorosłych w Sołtykowie pn. „Hospicjum Stacjonarne – 
Gościniec Królowej Apostołów”. 
Pani Skarbnik Agnieszka Świątkowska zapoznała radnych z uzasadnieniem do uchwały. W dniu 
13 października 2023 oku wpłynęło pismo Starosty Radomskiego Pana Waldemara Trelki  
z prośbą o zapewnienie środków finansowych w budżecie Gminy Zakrzew na 2024 rok  
z przeznaczeniem na pomoc finansową dla Powiatu Radomskiego w postaci dotacji celowej, 
która w całości zostanie przeznaczona na budowę hospicjum stacjonarnego dla ciepiących  
na nowotwory dzieci, młodzież i dorosłych w Sołtykowie pn. „Hospicjum stacjonarne – 
Gościniec Królowej Apostołów”. W uchwale budżetowej środki te zostały zabezpieczone  
w dziale 851, rozdział 85195. 
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji finansowej. 
Przewodnicząca Komisji Krystyna Stachura poinformowała, że komisja jest za przyjęciem 
uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części dachu na budynku: Publicznej Szkoły Podstawowej w Dąbrówce 
Podłężnej, Dąbrówka Podłężna 29B, 26-652 Zakrzew, stanowiącej własność Gminy Zakrzew 
na czas określony. 
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Pani Sekretarz Bernadeta Domińczak przedstawiła radnym projekt uchwały. Umowa z Panem 
Hamera obowiązywała od 4 stycznia 2021 roku do 31 grudnia 2023 roku. Dnia 25 stycznia 
2024 r. Pan Hamera wystąpił o przedłużenie umowy do 31 maja 2024 roku. Z uwagi na fakt, 
że do kompetencji Rady Gminy należy podejmowanie uchwał na okres dłuższy niż 3 lata oraz 
fakt, że z usług korzystają mieszkańcy naszej Gminy proszę o przyjęcie uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu -  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu części nieruchomości stanowiących własność Gminy Zakrzew na czas 
określony. 
Wójt zapoznał radnych z projektem uchwały. Uchwała dotyczy światłowodów, które są 
kładzione w naszych drogach, co do których Gmina posiada tytuł własności. Umowa jest 
zawierana na okres 20 lat. Światłowody te będą służyć naszym mieszkańcom. Dlatego proszę 
o wyrażenia zgody na zawarcie umowy.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Pytań i uwag nie było. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 15 radnych głosowało za, 0p, 0w. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu -  
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w drodze bezprzetargowej 
umowy najmu nieruchomości położonej w Mleczkowie, stanowiącej własność Gminy 
Zakrzew na czas określony. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na ostatniej sesji Rady Gminy był obecny 
inwestor, który zmienił swoją decyzje odnośnie najmu na zakup tej nieruchomości.  Dlatego 
uchwała ta nie została podjęta ostatnio. W związku powyższym zostanie poddana głosowaniu 
w dniu dzisiejszym.  
Przewodniczący Rady zapytał o opinię komisji rolnej. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Pikiewicz poinformował, że komisja nie wyraża zgody na 
wynajem tej nieruchomości.  
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do w/w uchwały. 
Wójt zabrał głos. Informuję, że w związku planowanym uruchomieniem Mini Zoo przez firmę 
KARO do Urzędu wpłynęły protesty mieszkańców wobec otworzenia tej działalności.   
Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo inwestora odnośnie zakupu tej 
nieruchomości. Ta sprawa jest procedowana przez komisję rolną. Obecnie głosujemy nad 
uchwałą odnośnie umowy najmu tej nieruchomości.   
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania 0 radnych głosowało za, 15 p, 0w. 
Uchwała nie została przyjęta. 
- Imienny wykaz stanowi załącznik do protokołu - 
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Ad. 13. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii  
o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w uchwale budżetowej Gminy 
Zakrzew na 2024 rok. 
Pani Skarbnik Agnieszka Światkowska odczytała treść opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
 
Ad. 14. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii  
o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Zakrzew. 
Pani Skarbnik Agnieszka Światkowska odczytała treść opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
 
Ad. 15. Sprawozdanie Wójta z pracy między sesjami. 
Pan Wójt zabrał głos i przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami: 
 
- została przygotowana ulotka o inwestycjach wykonywanych na terenie Gminy Zakrzew 
podczas ostatniej kadencji; 
 
- zostałem zaproszony do MZDiK w Radomiu w temacie wybudowania sygnalizacji świetlnej  
na skrzyżowaniu ulic Wapiennej i Wolanowskiej. Miasto Radom oczekuje partycypacji  
w kosztach finansowych dokumentacji technicznej, jak również późniejszej budowie 
sygnalizacji. Wstępny koszt dokumentacji technicznej - 200.000 zł, a budowy sygnalizacji 
500.000 zł. Zadeklarowałem, że Gmina Zakrzew będzie partycypować w kosztach, jeśli 
Państwo nie zakwestionujecie mojego stanowiska. Wszyscy radni opowiedzieli się  
za partycypowaniem w kosztach; 
 
- wodomierze radiowe – niektórzy mieszkańcy próbują manipulować przy wodomierzach, ale 
wszystkie takie próby są rejestrowane przez system. Proszę o zwrócenie uwagi mieszkańcom, 
ponieważ niedługo mogą pojawić się kontrole z Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego; 
 
- został wyłoniony wykonawca rozbudowy drogi w Zakrzewie. Jest to firma BUDROMOST - 
STACRACHOWICE. Koszt inwestycji 2 422 335,83 zł; 
 
- została podpisana umowa na remont ulicy Świerkowej w Milejowicach. Wykonawcą będzie 
firma BUDROMEX. Koszt inwestycji 408 322,36 zł;  
 
- od 26 lutego 2024 roku rozpoczyna się rekrutacja do przedszkoli i uczniów klas I szkół 
podstawowych. Szczegółowy harmono0gram zamieszczony jest na stronie internetowej oraz 
placówkach; 
 
- w 2023 roku firma RADKOM odebrała od mieszkańców 3092 ton odpadów, natomiast  
z PSZOK-u 439 ton; 
 
- odnośnie nowego przebiegu drogi Nr 740 uzyskałem informację od MZDW, że na przełomie 
pierwszego i drugiego kwartału ma być ogłoszony przetarg na koncepcję i uzyskanie decyzji 
środowiskowej; 
 
- budowa ścieżki rowerowej i chodników od cmentarza w Zakrzewie do granicy z Gminą 
Przytyk – w wyniku przeprowadzonych konsultacji i złożonych wniosków prace projektowe 
wydłużą się o kolejne 6 miesięcy. W okolicach czerwca projekt ten powinien być zakończony; 
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- w budżecie Powiatu Radomskiego na ten rok zaplanowane jest projektowanie 1100 metrów 
chodnika w Dąbrówce Podłężnej. Inwestycje Powiatu dla Gminy w tej kadencji - 1800 metrów 
drogi Gózdek – Kolonia Piaski wraz z chodnikiem, chodnik od skrzyżowania w Kolonii Piaski  
w kierunku Dąbrówki Podłężnej, obecnie trwają prace przy budowie chodnika w Dąbrówce 
Nagórnej o długości 1125 metrów oraz droga Jaszowicach – Kolonii; 
 
- projekty oświetleń ulicznych – Cerekiew, ul. Zgodna, Mleczków, ul. Brzozowa i ul. Dworska 
oraz Dąbrówka Podłężna są to projekty finansowane przez mieszkańców. Jeśli te projekty 
zostaną wykonane do września mają szansę być ujęte w przyszłorocznym budżecie; 
 
- zbliżają się wybory, dlatego namawiam Państwa na konstruktywną kampanię.          
 
Ad. 14. Wolne wnioski. 
 
Radny Tadeusz Pikiewicz – odniósł się do budowy chodnika w Dąbrówce Nagórnej; 
 
Wójt – ze względu na pogodę akcja równania dróg oraz sypania kruszywem została przerwana; 
 
Sołtys Zmaczyński – czy można prosić o wysypanie kruszywa? 
 
Wójt – kruszywo zostanie wysypane tam gdzie będzie to potrzebne. 
 
Radna Halina Lewandowska – poinformowała, że dostała wiadomość od mieszkańca naszej 
Gminy, który wybudował dom i wystąpił o zgodę na wykonanie przyłącza wody do Gminnego 
Przedsiębiorstwa Komunalnego w Zakrzewie. Zgodę taką uzyskał, ale od niedawna Gminne 
Przedsiębiorstwo Komunalne wymaga zgody na służebność przesyłu. Wiąże się to z kosztem 
około 1 000 zł. Ponadto właściciel działki, z którego ma być wykonane przyłącze musi osobiście 
wyciągnąć wypis z rejestru gruntów ze Starostwa Powiatowego w Radomiu, a później innego 
dnia musi się udać do notariusza. Konieczny jest również wpis do ksiąg wieczystych. 
Projektantka przyłącza poinformowała mieszkańca, że w innych gminach w 99% wymagana 
jest tylko zgoda właściciela spisana u notariusza. To samo potwierdził notariusz, który również 
powiedział, że załatwianie służebności przesyłu jest bardzo rzadko spotykane. Zazwyczaj 
sporządza się u notariusza pisemną zgodę właściciela działki na wykonanie przyłącza i są to 
koszty ok. 20 – 30 zł. A co w przypadku, gdy właściciel działki powie, że nie ma czasu na takie 
załatwienie spraw? Co w takiej sytuacji robi Gmina, jeśli są podpisane warunki przyłączenia? 
Skąd wtedy wykonać przyłącze wody? Po co takie problemy, skoro do tej pory wymagano 
jedynie zwykłego oświadczenia podpisanego przez właściciela. W zeszłym roku wystarczyła 
tylko zgoda. Dlaczego to się tak zmieniło? Mieszkańcy pytając Prezesa GPK na jakiej podstawie 
żąda takich dokumentów odpowiedział, że nie ma obowiązku informować. Dlatego zwracam 
się do Pana Wójta o wyjaśnienie tej sprawy.     
 
Wójt – oczywiście ustalę z mecenasami czy oświadczenie bądź zgoda notarialna są wymagane? 
Spowodowane może być to tym, iż kiedyś wybudowano kanalizację w Bielisze na ulicy Liliowej, 
a teraz właściciel żąda zabrania tej sieci, ponieważ sobie nie życzy, aby w jego działce była 
położona sieć. Takie sytuacje zdarzają się coraz częściej, ponieważ kiedyś wystarczyło zwykłe 
oświadczenie właściciela. Podpisana służebność jest naszą gwarancją. Oczywiście pochylę się 
nad tym tematem, ale nie oznacza to, że mieszkaniec ma rację. Takie same dokumenty 
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wymagane są przez Wodociągi Miejskie w Radomiu. Na następnej sesji deklaruję udzielenie 
odpowiedzi – czy jest inna forma zabezpieczenia położenia sieci wodociągowej czy 
kanalizacyjnej poza służebnością?  
 
Radna Halina Lewandowska – czy możemy przyspieszyć termin odpowiedzi, ponieważ tym 
Państwu zależy na czasie? 
 
Wójt – w tej sytuacji postaramy się jak najszybciej odpowiedzieć. Myślę, że pod koniec 
przyszłego tygodnia udzielę odpowiedzi. 
 
Radna Aneta Pytka – chciałam zapytać o ulicę Zgodną – jaki termin jest na wybudowanie? 
 
Wójt – ulica Zgodna jest ujęta w tegorocznym budżecie i musi być wybudowana w tym roku, 
ponieważ kończy się zgłoszenie robót budowlanych.  
 
Radna Aneta Pytka – a co z rozbudową strażnicy? 
 
Wójt – problem dotyczy skompletowania dokumentów i dlatego nie możemy uzyskać 
warunków zabudowy.    
 
Radny Tadeusz Pikiewicz – odnośnie ulicy Wapiennej – może w kosztach partycypowałaby 
Gmina Wolanów? 
 
Wójt – Gmina Wolanów ma drogę z pierwszeństwem przejazdu. Mogę porozmawiać, ale nie 
sądzę, żeby byli zainteresowani. 
 
Radny Janusz Stawczyk – czy przewiduje Pan jakieś spotkania z mieszkańcami?   
 
Wójt – tak, po zakończeniu sesji ustalimy terminy. 
 
Ad. 15. Zamknięcie obrad LXIV sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Janusz Stawczyk w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 
10.15 zamknął LXIV sesję Rady Gminy. 
 
 
   Protokolant:                                                                Przewodniczący Rady Gminy 
 
Marta Podgórska                                                                    Janusz Stawczyk 


